
 

 

I den tidlige vinter spurgte Jesper Buus Thomsen til et helligkopter overblik over Dansk Bridge. Der er ingen, 

der har følt trang til at svare på dette spørgsmål.  Jeg vil derfor i tre små indlæg give mit bud på et overblik. 

Jeg skal i den forbindelse gøre opmærksom på, at selvfølgelig er der flere emner end dem, jeg her kommer 

med som f.eks. det sportslige, internationalt samarbejde, struktur og IT. De tre indlæg omhandler: 

Antal medlemmer 

Indtægter 

Udgifter 

 

Når vi kigger rundt i klubberne kan vi alle se at de fleste af medlemmerne er +50. Dette betyder, at der en 

naturlig afgang af medlemmer. Vi er nød til at være aktive bare for at bibeholde det antal medlemmer, vi 

har nu. 

Morten Bilde har startet det gode projekt, der hedder skolebridge. Det er godt projekt, men det giver ikke 

medlemmer på den hurtige side. Vores juniorer, som er dygtige, er stadig al for få. 

 

Der er adskillige klubber, distrikter og forbund, der laver undervisning af nye medlemmer, men når vi ser på 

tallene, som er tilgængelige på forbundet hjemmeside, kan vi se at dette er heller ikke tilstrækkeligt.  

 

 

 

Det værste ved det, er at vi kan frygte at 2021 vil vise et endnu være billedet. Tænk hvis vi kun er 15.000 

medlemmer, så har vi på få år mistet ¼ af vores medlemmer på få år. Jeg vil i de to efterfølgende indlæg 

vise hvilken indflydelse, dette har på vores økonomi. 
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Hvis vi kigger på antal klubber, så ser vi samme billedet. Det betyder, at det grundlag vi har for at skaffe 

medlemmerne svinder. 

 

Husk uden bredde ingen elite, og uden elite ingen bredde. 

 

Kom gerne med forslag til, hvordan vi får flere medlemmer. Der repræsentantskabsmøde den 19. juni 


